



Our Ref: RSL/CC/2024/11-29  
Date : 29 November 2024

Dear Valued Clients,

**Re: Notification for Cessation of Business**

We, **Redford Securities Limited** ("RSL"), hereby write to inform you that all our regulated activities will be ceased with effective on **1<sup>st</sup> February 2025**. The "Client Agreement" entered into between RSL and you will also be terminated on the above mentioned effective date.

For protection of your interests, we sincerely request that you to transfer out or withdraw your assets (including cash and stocks) under RSL and close your account(s) **on or before 31 December 2024**. For above client's money withdrawal and/or transfer shares to other licensed securities broker's account, the fee will be exempted. However, there will be a charge on physical stock withdrawal (**HK\$5.00 per board lot (Odd Lot will be treated as Board Lot), Plus HK\$50.00 handling fee per order**).

Should you do not transfer out or withdraw with your assets (including cash and stocks) **on or before 31 December 2024**, your assets will be treated as unclaimed client assets (including cash and stocks). RSL will take court procedures to treat with such unclaimed client's assets in accordance with the Trustee Ordinance (Cap. 29 of the Laws of Hong Kong). In such cases, If client wish to transfer these assets (including cash and stocks) out from court at a later time, the client will be responsible for any associated extra time and fees himself/herself.

We take this opportunity to thank you for your continuous support. Please feel free to contact us at phone: **+852-35890912** and email: **info@redfordsec.com** for any further clarification, if required.



**Redford Securities Limited**

**REDFORD SECURITIES LIMITED 泓福證券有限公司**

**ADDRESS 地址** Room 1007, 10/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔港灣道6至8號瑞安中心10樓1007室  
**TEL 電話** +852 3589 0909 **FAX 傳真** +852 2866 6804 **WEBSITE 網址** www.redfordsec.com



參考編號： RSL/CC/2024/11-29

日期： 29 November 2024

尊敬的客戶：

### 關於終止業務的通知

我司，泓福證券有限公司("泓福")，特此通知閣下，我司將於 **2025年2月1日**起終止所有受規管活動業務。我司與閣下所訂立的「客戶協議」亦會於 **2025年2月1日**終止。

為避免客戶權益受損，我司誠摯要求閣下於 **2024年12月31日或之前**，處理閣下在我司的資產（包括現金及股票）並結束在泓福的帳戶，客戶資金提取和/或將股票轉移至其他持牌證券經紀商的帳戶的費用將豁免，但股票實體提取除外(每手 HK\$5.00 (碎股亦視作一手)，另加每單 HK\$50.00 手續費)。

如閣下未能於 **2024年12月31日或之前**處理其資產（包括現金及股票），我司將根據《受託人條例》（香港法律第 29 章），申請將其無人認領的資產（包括現金及股票）繳存到法院，在這種情況下，客戶日後若欲將該等資產（包括現金及股票）自法院轉出，這可能產生額外的時間及費用，有關費用需由閣下自行承擔。

謹此，我司 感謝閣下一直以來對我司的支持。如有需要，請隨時與我司聯繫 (電話: +852-3589 0909, 電郵: [info@redfordsec.com](mailto:info@redfordsec.com))，以獲取進一步的澄清。

此致



泓福證券有限公司 敬上